# **AFAS 2015**

Asia Forum for Aesthetic Surgery & Medicine

Seoul, Korea March 27-29, 2015



The AFAS is the leading international conference in Asia. This conference is an academic festival to give all of participants an opportunity to share new technology, knowledge and information in the field of aesthetic surgery and medicine as well as to enhance friendship. We invite you all to the academic festival where you can feel to the fullest the spring of Seoul in harmony of antique ancient palaces and parks, and nice buildings.



# **AFAS 2015**

# Asia Forum for Aesthetic Surgery & Medicine

The 4th Congress of Asia Anti-Aging & Regenerative Medicine [3ARM]
The 5th Congress of Korea Academy of Aesthetic Surgery & Medicine [KAAS]

2015 아시아국제미용의학포럼 / 한국미용외과의학회 춘계학술대회 2015 年亚洲国际美容医学学术大会 / 韩国美容外科医学会学术大会

# Seoul, Korea

**COEX Convention Center** 



SEOUL METROPOLITAN GOVERNMENT

March 27-29, 2015

(March 27: Faculty Meeting)



KOREA TOURISM ORGANIZATION 한국관광공사

































# Greeting 邀请函

#### Dear Colleagues!

Asia Forum for Aesthetic Surgery & Medicine [AFAS] organized by KAAS which is the leading international conference in Asia in association with other societies representing each Asian country in Seoul, Korea every spring. The AFAS is an academic event where you can find an opportunity to share new technologies, knowledge and information in the specialty of aesthetic surgery and medicine. Now it is our honor and pleasure to inform you about AFAS 2015 at COEX, Seoul, Korea, on March 27-29, 2015. KAAS will do our best to hold the AFAS to be a masterpiece of Asian conference. We welcome you all to join our delightful conference where you can feel the joy of learning and friendship. Hope to see you in Seoul, March, 2015

#### 大家好!

韩国美容外科医学会继成功举办2014亚洲国际美容医学学术大会后,正在细心准备2015亚洲国际美容医学学术大会 上届大会由日本美容外科学会、中国美容整形医学会等全世界16个学会联合举办,并有1000多名国内外医生参加 我们一定会竭尽全力做准备, 使2015亚洲大会成为具代表性的国际学术会议。亚洲大会有世界各国医生参加, 一同交流美容外科及美容医学领域的新技术、知识和信息。希望大家积极参与并予以更大的支持。谢谢。

# Organized by

Korea Academy of Aesthetic Surgery & Medicine [KAAS]-韩国美容外科医学会

# Sponsored by

# 联合主办

主办单位

Korea Academy of Aesthetic Surgery & Medicine [KAAS]———————————————————————————————————	韩国美容外科医学会
Japan Society of Aesthetic Surgery (JSAS)	
Chinese Society of Aesthetic and Plastic Surgeons(CSAPS)———————————————————————————————————	中国美容与整形医师会
The Thai Association and Academy of Cosmetic Surgery and Medicine (TACS)	泰国美容外科医学会
Ho Chi Minh City Society of Plastic and Aesthetic Surgery —	胡志明整形美容外科学会
Philippine Academy of Aesthetic Surgery	非律宾美容外科学会
Taiwan Academy of Facial Plastic and Reconstructive Surgery	—— 台湾颜面整形重建外科医学会
World Academy of Anti-Aging & Regenerative Medicine (WAARM)	———— 国际抗衰老再生医疗学会
The International Society of Blood Biomaterials (ISBB)	国际血液生物材料学会
Japan Society of Clinical Hair Restoration(JSCHR)	日本临床毛发学会
Japanese Society of Ophthalmic Plastic & Reconstructive Surgery (JSOPRS)	
Japanese Anti-Aging Surgery & regenerative Medicine for Rejuvenation(JAAS) ——	日本抗衰老外科及美容再生研究会
Japan Academy of Minimal Invasive Cosmetic Surgery (JAMICS)	

# **Congress Presidents**







LIM Jong-hak JUNG Kwang-seop President of KAAS President of 2015 AFAS



Fumihiko **UMEZAWA** Chairman of JSAS



Li Shirong JUNG Dong-hak Past President of CSAPS Honorary Chairman,



Attapan Pornmontarut President of TACS

# **Congress Executive Committee**

Alphabetical order by the name



AIKAWA Yoshiyuki CHOI Woong-chul President of the 103th Chairman of Scientific Member of Standing Congress of JSAS Committee of KAAS



DONG Fan Committee of CSAPS



HAO Lijun Le HANH President of HSPAS Vice President of CSAPS



Jaeho Cho Vice Chairman. Scientific Committee, KAAS



**HUANG Jinlong** Nanjing Univ. China



Hirohiko KAKIZAKI Chairman of JSOPRS



Chuang-hsiang KAO President of TAFPRS



Sotaro KURATA President of JSCHB



President of 3ARM



LEE Hwang-heui Jun MATSUYAMA President of WAARM



President of ISBB



Hajime OKUDERA Robert PETERSON USA



Taehwan Ahn Vice president of KAAS



Roberto C. VASQUEZ President of PAAS



WANG Zhijun Dalian Univ. China



Yoshio Ikeda President of JAAS

# **General Information**

March 27-29, 2015 Date

COEX Convention Center, Seoul, Korea Venue

159 Samseong dong, Gangnam-gu, Seoul, Korea Address

Website www.coex.co.kr

Schedule



	Room A(No.101-102)	RoomB(No.103)	Room C(No.104-105)	Lobby
March 27		18:00-20:00 Faculty Meeting		18:00-22:00 Booth Installation
March 28	09:00-18:00 Lectures & Live Demonstration	09:00-17:00 Lectures 18:00-21:00 Welcome Party	09:00-18:00 Lectures & Live Demonstration	08:00-18:00 Exhibition
March 29	09:00-18:00 Lectures	09:00-18:00 Lectures	09:00-18:00 Lectures	08:00-18:00 Exhibition

#### Call for abstracts

- 1) The presentation topics should be related to aesthetic surgery and medicine.
- 2) E-mail an English abstract to KAAS secretariat [kaaskorea@daum.net]
- 3) The abstract includes title of presentation, author, institution, address, E-mail address, telephone & fax number, mobile phone number, abstract text(limited to 500 words), attaching the presenter's photo.
- 4) The abstract submission deadline is on December 27, 2014
- 5) Official languages are Korean and English, providing simultaneous interpretation.
- 6) The time allotted to a free scientific paper is 15 minutes including 5 minutes of guestions and answers.

# **Academic Theme**

1) Live demonstration (Surgical scene will be relayed via the internet broadcast.) Bleparoplasty, Rhinoplasty, Face lifting, Facial rejuvenation using fillers and toxins, Treatment using laser machines

#### 2) Topic

Blepharoplasty, Rhinoplasty, Breast surgery, Maxillofacial surgery, Face lifting, Dermatology, Obesity & Body contouring (liposuction), Anti-aging & facial rejuvenation, Filler & toxin, Hair restoration, Miscellaneous



举办日期 2015年 3月27日(六) - 29日(日)

举办地点 韩国首尔 COEX

Address: 159 Samseong dong, Gangnam-gu, Seoul, Korea

Website: www.coex.co.kr

教室 A(101-102 号)

09:00-18:00

专家讲演及试演

09:00-18:00

专家讲演

#### 日程一览

3月27日

(星期五)

3月28日 (星期六)

3月29日 (星期日)



09:00-18:00

专家讲演s

08:00-18:00

展览

#### 论文摘要征集

- 1) 可在整个美容外科及美容医学领域选择主题, 并进行发表。
- 2) 请用英文填写论文摘要申请书后,与本人照片一并发至电子邮箱。(kaaskorea@daum.net)。

18:00-20:00

讲师会

09:00-17:00 专家讲演

18:00-21:00 欢迎宴

09:00-18:00

专家讲演

- 3) 一定要填写论文摘要申请书上的Title, Author's name, Institution, Mailing address, E-mail, Tel, Fax, Abstract text(限英文500词)。
- 4) 发表时间: 15分钟
- 5) 论文摘要截止日期: 2014年12月 27日
- 6) 发表语言:英语. 韩语. 汉语(同声传译: 韩语->英语及汉语, 汉语->韩语及英语. 英语不翻译成其它语 言)
- 7) 注意事项: PPT资料一定要用英文准备并进行发表。若用韩文发表,请事先把韩文讲义内容发给我 们,以同声传译顺利进行,在PPT下面的note栏用韩文记录,若无法发送PPT,请把PPT发表页面按 顺序排上号后,将韩文讲课内容写在Word上发给我们。 Medical term可直接使用英语。

# 学术主题

- 1) 试演 眼部整形手术 / 鼻子整形 / 面部提升 / 改善皮肤/ 激光
- 2) 演讲主题

眼部整形手术, 隆鼻术, 丰胸手, 颚颜面手术, 面部提升术, 改善皮肤, 肥胖&体型轮廓术 (吸脂术), 抗衰老, 填充剂 & 肉毒素, 毛发修整及毛发移植术等。

# Registration 注册说明

1) E-mail the registration form including your name, institution, address, phone & fax number, E-mail address, name of your accompanying persons if you have ones.

注册时请写上与会人姓名、工作机构、地址、电话号码、传真、邮箱地址,若有陪同人也请写上陪同人姓名发到我们邮箱(kaaskorea@daum.net)或发到传真(82-2: 82-2-588-4478)。

2) Registration fee | 注册费

	Early bird, before Jan. 27, 2015 (2015年2月27日以前注册时)	On/After Jan. 27 and on site in cash (2月27日以后或者现场注册时)
Doctor	KRW150000	KRW200000
医生	15万韩元	20万韩元
Accompanying person	KRW100000	KRW120000
陪同人	10万韩元	12万韩元

3) Registration fee includes participation in the scientific sessions, Exhibition, lunch, coffee break and welcome party.

注册费包括为期两天的课程中午餐和欢迎宴费用(3月28日下午6点, Room 103)

4) If you completed registration by E-mail or fax before Jan. 27, you may pay early-bird registration fee on site.

注册费请汇到下面的帐户。但如果国外与会者2月27日以前通过邮件或传真注册,可在现场支付注册费

# Name of Bank: Kookmin Bank Samseongyeok Branch • Account No.: 581237-01-022319 • Swift Code: CZNBKRSE • Bank Address: 944-31 Daechi-dong Gangnam-gu, Seoul, Korea • Payee: Hankook Miyongeohak • Payee's address: (Postal code 135-280) No. 206 (Daechi-dong, ShinAn MetroKhan) 10 Teheranro 88-gil, Gangnam-gu, Seoul, Korea

### | AFAS Photos sketch Since 2013 AFAS的照片素描自2013 |



## Exhibition 医疗器械参展

Please contact the KAAS secretariat for detailed information.
 请在韩国美容外科医学会网站(www.kaas.ne.kr)下载展位参展申请书后发至传真或邮箱。

# Congress Site Map & Hotel Information 网站地图及酒店信息 |

- InterContinental Seoul COEX Hotel: www.iccoex.com
- Ibis Seoul Hotel: www.ibishotel.com



